
Samdriften Søvind fællesbestyrelse 
 

 

 

Find os Kontakt os Følg os 

Uddannelse og Arbejdsmarked Telefon:  Facebook.com/endelafflokken 

Samdriften Søvind 76 29 17 55  linkedin.com/company/horsens-kommune 

Ravnebjerget 12, Søvind Hjemmeside: 

8700 Horsens soevind-skole@horsens.dk 

3. Ordinære bestyrelsesmøde 24/25 

onsdag 4/12 - 2024 

Kl. 18:00 – 20:00 Der vil være enkelte julede indslag  
 

Referent: Ulla/Jens 

Fraværende: Mille, Victor, Nina, Lars 

I = information, D = drøftelse, B = Beslutning 

 

Punkt  Indhold Referat 

Evt.  

Farvel til Andreas fra 
dagtilbuddet og tak for 
indsatsen. 
  
Kost 2026 
 
 
Skolemad 
 

Fra det nye år overtager Susanne 
posten som 
medarbejderrepræsentant for 
dagtilbuddet. 
 
Tine forælder fra bhv vil gerne 
være med i kost udvalget. 
 
Pt. en prøveordning – men ikke i 
Søvind. 

Gennemgang  
af referat 

I 

Fastelavns soldater 
Skolefoto 

Soldater: 
Skal skrives ud via aula så 
forældrene kan byde sig til – og 
melde sig til at følge op på 
traditionen 
Ditte laver et udkast til et skriv. 
Det er et forældrebåret projekt. 
 
Skolefoto: 
Ikke alle har været tilfredse med 
kvaliteten. 
 

1. Korte 
efterretninger: 

I Elever 

Klub: 
Elevrådet har lavet en lille 
undersøgelse, men er ikke 
færdige. 



 

  Side 2 

Punktet er på til næste møde. 
Elver fra 4-6 klasse. 
Dagene skal rulle. 
 
Elevboden: 
Det går rigtig godt.  
 
Boldbanen foran skolen: 
Eleverne vil gerne have malet 
banen op igen. 

Bestyrelsesformanden 

Lars Jensen – kontakt politikker  
Vil tage økonomi (hal) og 
bygninger med som punkt ved 
børn og unge udvalget. 
Andreas og Lars deltager ved 
næste bestyrelsesmøde i januar. 
 
Obs på bygningerne i 
dagtilbuddet – vi mangler plads. 
 

Personale Dagtilbud 

Vuggestuen og børnehaven 
Personalet ønsker mere info om 
bygningerne. 
Alle har det godt.  
Der har været en del kurser i 
dagtilbuddet til personalet hele 
efteråret både for medhjælpere 
og pædagogerne. 
 
Ny medhjælper i vuggestuen pr 
1.1.25 Nanna som bor i Søvind. 
Laura fra vuggestuen stopper 
med udgangen af december 
2024. 
 
Dagplejen  
Maria er startet godt op som ny 
dagplejer. 
Begge dagplejere er glade og er 
gode til at samarbejde.  
De er meget glad for deres 
ladcykler. 
 

Personale Skole/SFO 
Skolen 
Der har været en del ture ud af 
huset. 



 

  Side 3 

Nu har vi en periode hvor vi bliver 
mere hjemme. 
God stemning i skolen. 
 
SFO 
3 studerende er færdige med 
deres praktik – godt forløb.  

2. Ledelse 
samdriften 

 

• Ferieplan – høring se 

bilag,  

• Godkendelse af 

lukkedage/sampasning 

25/26 

• Fra STUK – bilag 

udsendt 

• Samarbejdet om 

børnene i samdriften. 

• Muligheder i 

bestyrelsesarbejdet 

• Kostvalg 26 – 28 

• Vi vil gerne have 

billeder af jer – så 

lækkert hår 😉 

 

Ferieplan - Ingen kommentarer. 
 
Lukkedage - Ingen kommentarer. 
 
STUK 
Jens gennemgår tidslinjen for 
initiativer i Folkeskolens 
kvalitetsprogram. 
Obs på timetalsfordelingen 
fremadrettet – skal på som punkt 
til et bestyrelsesmøde. 
 
Ønske fra bestyrelsen om at 
ringetider er ens fra dag til dag. 
 
Samarbejde om børnene i 
samdriften. 
 
Som skole og dagtilbud tror vi på, 
at børnene gør det bedste de kan.  
 
Som skole og dagtilbud har vi 
nogle retningslinjer for, hvad vi 
kan og må melde ud omkring 
børnene. 
Forældrene har modsat måske et 
behov for at have en mere 
åbenhed omkring hvad der rør 
sig. 
En forældre tråd som startes op 
på baggrund af en episode, løser 
ikke altid de udfordringer der gør 
sig gældende. 
 
Hvordan løser vi det på en god 
måde i samdriften? 
Vi ønsker dialogen med 
forældrene, så vi sammen finder 
en god løsning. 



 

  Side 4 

 
Vi ønsker en større 
gennemsigtighed i hvad der rør 
sig blandt børnene. 
 
Kunne den ansatte altid være 
koblet på tråden, så de sammen 
med forældrene kan finde en god 
løsning for barnet og 
børnegruppen?  
 
Tro på at personalet tager hånd 
om det, når barnet er i 
dagtilbuddet og skolen. 
 
Jens laver et udkast som kommer 
ud til forældrene. 
 
Muligheder i bestyrelsesarbejdet 
Vi lægger op til, at emner som 
optager os skal have lov at fylde.  
Som ledelse ønsker vi åbenhed, 
og god plads til at forældrene kan 
komme med input.   
Vi tager efterfølgende punkterne 
på, som kan drøftes i vores 
personalegrupper. 
 
Kostvalg 2026-2028 i 
dagtilbuddet og måske i skolen på 
sigt. 
Vi ønsker at få lavet en proces 
omkring det kommende kostvalg i 
dagtilbuddet. 
 
Vi nedsætter en arbejdsgruppe: 
Ledelsen skriver ud til alle 
forældre i dagtilbuddet, hvor man 
har mulighed for at melde sig til. 
Indtil nu er; Tine, Marie, Ditte og 
Ulla med i gruppen. 

3. Årshjulspunkt  

Økonomi status Bygningsdriften giver et stort 
underskud i samdriften. 
Vi kan se at hallen trækker ca. 
halvdelen af dette underskud. 



 

  Side 5 

4. Åbent  

Opfølgning fra tidligere Nye dagtilbuds bygninger 
Der er afholdt byggemøde i 
december 2024, og der bliver et 
nyt møde i styregruppen i januar 
2025. 
 
Lokalrådet har fået midler til 
noget byfornyelse. 
Ledelsen undersøger om nogen 
fra bestyrelsen kan deltage i en 
arbejdsgruppe. 

Punkter til næste 
dagsorden 

 
  

 


